

短文填空：用方框中所给单词的适当形式填空，使短文完整正确。（每个单词限用一次，每空限填一个单词）

in	activity	one	together	spend	really
----	----------	-----	----------	-------	--------

Hello, everyone! My name is Ross. I'm happy here to share a photo of my family with you.

There are six people 1 this photo. They are my parents, Dean and Carol. My dad is a driver. My mum is a maths teacher. She always 2 time reading books. My grandfather and grandmother are in the middle of the photo. They love outdoor 3 like hiking and climbing mountains. Next to grandma is my brother, Rick. He wants a basketball for his birthday. So I plan (计划) to buy 4 for him. Where am I? I'm beside Rick. We often play games 5.

I 6 have a nice family and I love it.

整体分析： 文章大意：本文主要通过一张全家福介绍了Ross家人的相关信息。

可沿着虚线剪开

参考答案与解析

答案： in, spend, activity, one, together, really

解析：

短文要求根据上下文来填充合适的单词。具体解释如下：

1. 'in' 用于描述照片中有六个人，表示在这张照片中。
2. 'spend' 与 'time' 连用，表示花时间做某事，符合语境。
3. 'activity' 符合语境，表示户外活动，常与 hiking 和 climbing 等运动搭配。
4. 'one' 用于代指单数，指的是要买的篮球。
5. 'together' 表示“我们一起玩游戏”，符合语法和语境。

6. 'really' 强调了家庭的重要性，表达对家庭的热爱。

考点总结： 考查词汇的正确使用与上下文匹配能力